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OPENING VAN HET EIGEN HUIS VAN 
'IN DE GLORIOSA' 

De hele gemeenschapsruimte van de St. Anthoniusschool was op za-
terdag 17 december 1994 gevuld met belangstellenden voor de 'sym-
bolische verhuizing' van de Historische Kring Ankeveen, 's-Graveland, 
Kortenhoef naar het nieuwe 'historische centrum' aan de Kerklaan, de 
voormalige brandweergarage. Het was een feestelijke bijeenkomst. Al 
die mensen waren immers vooral gekomen om 'In de Gloriosa' te fe-
liciteren en te complimenteren met het eerste eigen clubgebouw. 
Vooraan zaten burgemeester W.J. Kozijn en de wethouders D.H. 't 
Hoen en F.J. Staal. Maar ook waren de raadsfracties van Dorpsbelangen, 
D66 en CDA en PvdA/Groen Links in meer of mindere mate vertegen-
woordigd. En ook de bestuursleden van de Vereniging Curtevenne en 
de Curtevenne Stichting zaten broederlijk bijeen. 
Voorzitter Clementa van den Velden vertelde dat 'In de Gloriosa' nu 
voor het eerst in haar 12-jarige bestaan een eigen dak boven het hoofd 
heeft. En dat voelt toch heel anders dan de gehuurde daken van eerst 
het Lambertushuis en de afgelopen jaren de St. Antoniusschool, on-
danks alle goede herinneringen en successen. 
Zij roemde met name de overstap naar de zolder van de St. An-
toniusschool, in verband met de snelle groei van 60 naar 350 leden die 
daarop volgde. Toen twee jaar geleden de boodschap kwam dat ook de 
huisvesting in de St. Antoniusschool niet blijvend was, is wel eens 
getwijfeld. 
Net als na het vertrek uit het Lambertushuis, werd Het Kraaiennest 
weer aangeboden. "Maar het was nog steeds te ver weg, vooral voor 
onze oudere garde evenals de voorstellen voor Boekesteyn en Gooilust, 
waar de wethouder mee kwam. Doch toen hij het aanbod deed van de 
oude brandweergarage werd dat anders. Ondanks de twijfels en vra-
gen, want het had veel achterstallig onderhoud. Maar toch." Bud Hui-
bregtse maakte de tekeningen. Een aannemer kwam kijken en schatte 
de kosten van restauratie en verbouwing op f. 160.000,-. De notaris 
waarschuwde dat de noodzakelijke contributieverhoging van 5 gulden 
r jaar moest worden goedgekeurd door de ledenvergadering. 
Clementa van den Velden: "Maar de jongens waren toen al aan het 
werk. Probleem was niet ze aan het werk te krijgen, maar ze niet te snel 
te laten gaan. Het gebouw was nog niet van ons, alles wat we deden was 
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